



21 APR 2025

Democratic Republic of Congo
Ministry of Infrastructure and Public Works

Connectivity and Transport Support Project
<< GROWTH >>

NOTICE OF CALL FOR QUOTATIONS

Supply of six (6) motorcycles for the benefit of the focal points of the Ministry of the Environment and Sustainable Development as a stakeholder in the PACT Project

NOTICE NO.

: 006/MITP/CI/PACT/2025

Financing Agreement References

: PACT: Credit No. 71610-ZR; Grant No. E0850-ZR

Project Identification No.

: P161877 (PACT)

Date

:

1. The Government of the Democratic Republic of Congo has received financing from the World Bank Group's International Development Association (IDA) to finance the Connectivity and Transport Support Project (PACT), and intends to use a portion of this financing to make authorized payments under the Contract for the Supply of Six (06) Off-Road Motorcycles for the benefit of the focal points of the Ministry of the Environment and Sustainable Development as a Stakeholder in the PACT project.
2. The Infrastructure Unit, the Executing Agency for the PACT project, is seeking closed quotations from eligible suppliers who meet the qualifications required to execute the said contract
3. The qualification conditions are: (i) be in good standing with the payment of CNSS contributions for the last two (02) months preceding the publication date of this DC (February and March 2025) and (ii) have completed at least two (02) motorcycle supply contracts worth at least USD 15,000 each over the last three (03) years (2022, 2023 and 2024) or one (01) motorcycle supply contract worth at least USD 30,000 over the last three (03) years (2022, 2023 and 2024). Any experience declared by the supplier, not accompanied by a dated contractual document indicating the name of the Buyer and the amount of the contract or proof of receipt, will not be considered
4. The procedure will be conducted through a competitive process using a Call for Quotations, as defined in the "Procurement Regulations for Borrowers Seeking World Bank Financing of Investment Projects of September 2023," and open to all bidders from eligible countries as defined in the Procurement Regulations

5. The Request for Quotations File is available on the Infrastructure Cell website www.celluleinfra.org under the "Call for Tenders" tab. Interested and eligible bidders may obtain additional information from the Infrastructure Cell; from 9 a.m. to 3 p.m. at the following address: Infrastructure Cell, 70 A, Avenue Roi Baudouin, Commune de la Gombe Kinshasa, DRC, e-mail: info@celluleinfra.org.
6. Bids must be submitted to the address below no later than May 6, 2025, at 2:00 p.m. (Kinshasa time). Electronic submission of bids will not be permitted. Any bid received after the deadline for submission of bids will be rejected. Bids will be opened in the presence of bidders' representatives and persons present at the address below on May 6, 2025, at 2:30 p.m. (Kinshasa time).
7. Bids must be accompanied by a Declaration on Sexual Exploitation and Abuse (SEA) and/or Sexual Harassment (SH), following the template contained in the Request for Quotations
8. Please note that the Procurement Regulations require the Borrower to disclose information on the beneficial owners of the successful Bidder, as part of the Contract Award Notice, by completing the Beneficial Ownership Disclosure Form included in the Request for Quotation Documents.

The address referred to above is:

Infrastructure Unit

70 A, Avenue Roi Baudouin

Commune of Gombe - Kinshasa, DRC

Billy TSHIBAMBE NYEMBU

Coordinator



70A, Avenue Roi Baudouin, Kinshasa/Gombe
www.celluleinfra.org - info@celluleinfra.org

Disclaimer: The above information is machine translated. For precise details, refer to the original language text given below.



République Démocratique du Congo
Ministère des Infrastructures et Travaux Publics

21 AVR 2025

Projet d'Appui à la Connectivité et au Transport
« PACT »

AVIS D'APPEL A COTATIONS

**Fourniture des six (6) motos au bénéfice des points focaux du Ministère de
l'Environnement et Développement Durable au titre de partie prenante au Project PACT**

N°AVIS : 006/MITP/CI/PACT/2025
Références de l'accord de financement : PACT : Crédit n° 71610-ZR ; Don n° E0850-ZR
N° d'Identification des Projets : P161877 (PACT)

Date :

1. Le Gouvernement de la République Démocratique du Congo a reçu des financements de l'Association Internationale pour le Développement (IDA) du Groupe de la Banque Mondiale, pour financer le Projet d'Appui à la Connectivité et au Transport (PACT), et a l'intention d'utiliser une partie de ces financements pour effectuer des paiements autorisés au titre du Marché de fourniture de six (06) motos tout terrain au bénéfice des points focaux du Ministère de l'Environnement et Développement Durable au titre de Partie prenante au projet PACT.
2. La Cellule Infrastructures, Agence d'exécution du projet PACT, sollicite des cotations fermées de la part de fournisseurs éligibles et répondant aux qualifications requises pour exécuter ledit marché.
3. Les conditions de qualification sont : (i) être en règle de paiement de cotisation de la CNSS pour les deux (02) derniers mois précédant la date de publication du présent DC (février et mars 2025) et (ii) avoir réalisé au moins deux (02) marchés de fournitures des motos d'un montant d'au moins 15.000 USD chacun au cours de trois (03) dernières années (2022, 2023 et 2024) ou un (01) marché de fourniture des motos d'un montant d'au moins 30.000 USD au cours de trois (03) dernières années (2022, 2023 et 2024). Toute expérience déclarée par le fournisseur, non accompagnée d'un document contractuel daté indiquant le nom de l'Acheteur et le montant du marché ni de preuve de réception, ne sera pas considérée.
4. La procédure sera conduite par mise en concurrence en recourant à un Appel à cotations, telle que définie dans le « Règlement de passation des marchés pour les Emprunteurs sollicitant le financement de projets d'investissement par la Banque Mondiale de septembre 2023 », et ouverte à tous les soumissionnaires des pays éligibles tels que définis dans le Règlement de passation des marchés.

5. Le Dossier de Demande de Cotations est disponible sur le site de la Cellule Infrastructures www.celluleinfra.org sous l'onglet « Appel d'Offres ». Les Soumissionnaires intéressés et éligibles peuvent obtenir des informations supplémentaires auprès de la Cellule Infrastructures ; de 9 heures à 15 heures à l'adresse suivante : Cellule Infrastructures, 70 A, Avenue Roi Baudouin, Commune de la Gombe – Kinshasa, RDC, e-mail : info@celluleinfra.org.
6. Les offres devront être remises à l'adresse ci-dessous au plus tard le **06 mai 2025 à 14 heures (heure de Kinshasa)**. La soumission des offres par voie électronique « *ne sera pas autorisée* ». Toute offre arrivée après l'expiration du délai limite de remise des offres sera écartée. Les offres seront ouvertes en présence des représentants des soumissionnaires et des personnes présentes à l'adresse mentionnée ci-dessous le **06 mai 2025 à 14 heures 30 (heures de Kinshasa)**.
7. Les offres doivent être accompagnées d'une Déclaration sur l'Exploitation et les Abus Sexuels (EAS) et/ou le Harcèlement Sexuel (HS), suivant le modèle contenu dans la Demande de Cotations.
8. Veuillez noter que le Règlement de Passation des Marchés exige que l'Emprunteur divulgue les informations sur les bénéficiaires effectifs du Soumissionnaire attributaire, dans le cadre de l'avis de Notification d'Attribution de Marché, en renseignant le Formulaire de divulgation des bénéficiaires effectifs inclus dans le Dossier de Demande de Cotations.

L'adresse à laquelle il est fait référence ci-dessus est :

Cellule Infrastructures

70 A, Avenue Roi Baudouin

Commune de la Gombe – Kinshasa, RDC

Billy TSHIBAMBE NYEMBU

[Signature]
Coordonnateur



70A, Avenue Roi Baudouin, Kinshasa/Gomb
www.celluleinfra.org – info@celluleinfra.org